
Referat fra bestyrelsesmødet den 7.11.2018 kl. 19  
 
Tilstede var: Søren, Bjarke, Jacob, David, Jesper, og Benjamin. 
Referat: Bjarke    
Næste bestyrelsesmøde: 17.12.18 kl. 19.00  
 
Altaner 
Søren har fortsat en dialog rådgiver så vi kan få afdækket lyd og lys konsekvenserne. Altanudvalget 
har holdt møde og formanden fra nabo foreningen kom og fortalte om udfordringerne ved 
byggeriet.  
 
Grønt vand  
Søren har modtaget 2 tilbud på en ny varmeveksler, og det kommer til at koste foreningen mellem 
30-40.000kr. at få skiftet den.  
 
Faldstammerne   
Faldstammerne har sat sig, så der er kommet et negativt fald på flere samlinger i vores kældere. 
Dette skal udbedres hurtigst muligt og vi har taget kontakt til foreningens VVS’er 
 
Maling af vinduer  
Efter sommerferien blive der indhentet tilbud, det har vist sig at det er dyrere en først antaget og kan 
komme til at koste et par mill. Det var en forventet udgift, men vi vil orientere foreningen 
yderligere ved næste GF. 
 
Manglende vandtryk på 4 og 5sal 
Trykket på vandet på 4.- 5.sal er af flere nævnt at være lavt. Bestyrelsen har undersøgt muligheden 
for at skifte foreningen expansionsbeholder.  
 
Sæbedispenser til vaskemaskinerne 
Jacob fra bestyrelsen har undersøgt om det kunne være noget for denne forening. Der vil komme en 
redegørelse for det ved næste generalforsamling.  


